
Beste inwoners van  
Hooglede-Gits

Over enkele maanden gaat het 
laatste jaar van de legislatuur 
van het huidige gemeentebestuur 
in. Vanuit de oppositie blijven 
we ook nu voorstellen doen en 
proberen we de meerderheid van 
cd&v en Allen 8830 waar het kan 
bij te sturen. Daarom staan we 
altijd open voor uw voorstellen of 
opmerkingen. 

Ons voorstel van de wandelpool, 
de vraag naar ledverlichting en 
laadpalen, de mogelijkheid van 
een centraal meldpunt voor onze 
inwoners en de problematiek van 
de Aziatische Hoornaar vind je in 
dit huis-aan-huisblad terug.

Vragen of opmerkingen? Stuur 
ons zeker een berichtje!

Veilig naar school met de wandelpool
Op aangeven van gemeenteraadslid Tomas De Meyer startte Hooglede met het proefproject 
van de wandelpool. Daarmee worden kinderen gegroepeerd om zo samen veilig naar school  
te wandelen. Een aantal ouders zet zich in om op bepaalde verzamelplaatsen kinderen te 
groeperen en hen naar de twee centrumscholen te begeleiden. Heel erg bedankt!

Theo Francken komt naar Hooglede
29 november 2023
Om 20 uur in de Gulden Zonne in Hooglede

Als kamerlid en voormalig staatssecretaris voor Asiel en Migratie is Theo Francken al jaar 
en dag een van de leidende politieke stemmen in het politieke landschap. In ons vorig 
nummer kon je lezen dat hij op 20 september naar Hooglede zou komen. Door verplichtin-
gen bij de NAVO in het buitenland zijn de plannen lichtjes gewijzigd. Iedereen is welkom 
op 29 november in de Gulden Zonne. De inkom is gratis. Waarop wacht je nog? Tot dan! Theo Francken en Kristof Pillaert 

Kristof Pillaert
Voorzitter N-VA  
Hooglede-Gits

Een zinvolle verandering
Vanuit de oppositie kan een gemeenteraads-
lid maar weinig zaken echt realiseren.  
Toch blijven we ons steevast inzetten om 
zinvolle veranderingen voor te stellen.  
Zo slaagde gemeenteraadslid Tomas De 
Meyer er na veel inspanningen in om de 
meerderheid (cd&v en Allen 8830) ervan  
te overtuigen om ook in Hooglede een  
wandelpool in te richten. In heel wat 
gemeenten bewijzen dergelijke initiatieven 
hun nut. Ouders zetten zich nu vrijwillig  

in om kinderen op bepaalde verzamel-
plaatsen te groeperen en hen naar de twee 
centrumscholen te brengen. 

Alleen maar voordelen
•    een veel grotere verkeersveiligheid voor 

zowel kinderen als andere weggebruikers;
•    minder verkeer rond de school;
•    beter voor de gezondheid;
•    meer sociale cohesie in de buurt;
•    nieuwe vriendjes voor de kinderen;
•    minder CO2-uitstoot;
•    … 

Lovende reacties
Tomas De Meyer: “We merken ondertussen 
dat er lovend gereageerd wordt op het proef-
project door zowel de ouders, de scholen,  
de verkeerscommissie als de kinderen zelf. 
Wij willen alvast de ouders die zich daar-
voor inzetten van harte bedanken en blijven 
ijveren voor het verder uitwerken, concreti-
seren en veralgemenen van de wandelpool.”

Gemeenteraadslid Tomas De Meyer: “Heb je schoolgaande kinderen? Informeer je bij  
de deelnemers en laat je verbazen over het grote aantal voordelen van de wandelpool.” 
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Ledverlichting
Het einde van de zomer betekent helaas dat het vroeger donker wordt. De volgende maanden gaat 
de straatverlichting weer gevoelig langer branden. Goed voor de zichtbaarheid, maar een grote 
kost voor de kas van de gemeente. We vragen daarom aan het bestuur om volop werk te maken 
van ledverlichting in de straten van Hooglede-Gits.

Al bij de gemeenteraadsverkiezingen in 2018 maakte onze fractie daarvan als enige partij een punt. 
Gelukkig nam de meerderheid ondertussen ons voorstel over en is men er volop mee bezig. Naast 
een serieuze besparing kan ook het dimmen van de lichten gerichter gebeuren (in de plaats van de 
lichten ‘s nachts te doven). Dat zorgt voor meer veiligheid.

Aziatische Hoornaar in Hooglede-Gits
Gemeente- en provincieraadslid Kristof Pillaert informeerde tijdens de gemeenteraad van mei naar acties die de meerderheid 
plant in de strijd tegen de Aziatische Hoornaar. De provincie West-Vlaanderen is immers de meest getroffen provincie en  
de hoornaar vormt een bedreiging voor mens en dier. De tussenkomst zorgde er gelukkig voor dat men ook in Hooglede-Gits 
met een infocampagne op de proppen kwam. 

Pillaert schudt het bestuur van 
Hooglede-Gits wakker
Andere gemeenten ondernamen al actie 
zoals het betalen van de kosten voor  

het verwijderen van nesten of voor  
het plaatsen van lokdozen. De vraag  
van Kristof Pillaert schudde ook het sche-
pencollege (cd&v en Allen 8830) wakker. 
Het koos initieel voor een afwachtende 
houding, maar naar aanleiding van de 
tussenkomst werd in sneltempo een info-
campagne uitgerold. 

Hoe zat dat nu weer met die 
Aziatische Hoornaar?
Dat actie nodig is, staat buiten kijf.  
“De Aziatische Hoornaar staat op de  
Europese lijst van invasieve exoten waarbij 
de lidstaten verplicht zijn om de soort bij 

waarneming te vernietigen. Ze zijn een 
bedreiging voor mens en natuur”, geeft 
Pillaert mee. In de nazomer worden de 
nieuwe koninginnen geproduceerd en 
kunnen tientallen en zelfs honderden 
nieuwe nesten ontstaan. “Daarom wordt 
gevraagd om elke waarneming te melden 
op www.vespawatch.be. Blijf uit de buurt 
van nesten, want de wespen worden agres-
sief en vallen ook in groep mensen aan”, 
informeert Pillaert. Wanneer uw melding 
van een nest bevestigd wordt op de site, 
wordt er ondertussen door specialisten 
werk gemaakt van een kosteloze verwijde-
ring. Een gewaarschuwd man of vrouw is 
er twee waard!

Mobiliteit in Hooglede-Gits
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N-VA vraagt centraal meldpunt voor bezorgdheden
De gemeentelijke diensten leveren dagelijks veel inspanningen om een optimale dienstverlening aan te bieden.  
Toch kloppen heel wat mensen aan bij onze gemeenteraadsleden met kleinere en grotere bezorgdheden die vaak tot 
ergernissen leiden. Nochtans kunnen die problemen in principe snel opgelost worden. Een centraal en eenvoudig  
meldpunt kan daartoe de oplossing bieden.

Welke bezorgdheden of 
ergernissen zijn er?

•    Een kleine herstelling;

•    Vuilnis en sluikstorten;

•    Een (voet)pad dat moeilijk begaanbaar 
is door begroeiing;

•    Een slecht leesbaar verkeersbord;

•    Een vreemde (of tegenstrijdige)  
verkeerssituatie;

•    Een defect straatlicht;

•    Straatlichten die blijven branden;

•    Een losliggend deksel;

•    Een omgewaaid omleidingsbord;

•    Een buslijn die onderbroken is en 
waarover niet gecommuniceerd werd;

•    Een potentiële verbetering in een 
bepaalde buurt of straat;

•    …  

Is er momenteel geen meldpunt?

Jawel, er zijn meldingsmogelijkheden. Maar die zijn 
niet voldoende. Ofwel zijn ze te weinig gekend ofwel 
zijn ze moeilijk te vinden ofwel geraken de meldin-
gen niet tot bij de juiste persoon. Dat alles leidt tot 
ontevredenheid.

Wat is de oplossing?

Gemeenteraadslid Tomas De Meyer stelde voor  
om naast de bestaande meldingsmogelijkheden  
een centraal meldpunt op te richten: 

•    Een gratis telefoonnummer (in Roeselare  
bijvoorbeeld kan je alles melden op 1788).

•    Een webformulier, waar je iets kan invullen of  
een foto of filmpje kan invoegen.

Daarnaast vroegen wij om een register bij te houden 
waarin die meldingen stelselmatig worden geregi- 
streerd en geordend op prioriteit, met bijhorende 
oplossingstermijn. Zo verkrijgt de melder meteen  
de correcte informatie over zijn of haar melding.

Wat nu?

We toonden tijdens de gemeen-
teraad aan dat het huidige 
systeem niet goed werkt: mel-
dingen geraken niet tot bij de 
juiste persoon of blijven te vaak 
liggen. En via smartphone loopt 
het melden meer dan eens fout. 
Toch weet de meerderheid (cd&v, 
Allen 8830) van geen wijken: ze 
wil het constructieve voorstel 
niet weerhouden. Als oppositie 
rest er ons niets anders dan de 
bestaande mogelijkheden in 
de verf te zetten. Die vind je op 
www.hooglede.be/melding-of-
een-vraag.

Meer laadpalen voor elektrische wagens
Al meer dan twee jaar vraagt gemeenteraadslid Tomas De Meyer naar proactieve actie rond meer laadpalen in onze gemeente: 
“Mensen worden gestimuleerd om elektrische wagens aan te kopen, maar die moeten opgeladen kunnen worden. Onlangs werd 
onze vraag eindelijk beantwoord: men plant dertien extra laadpalen. Waarschijnlijk te weinig, maar beter dan niets.”

Dertien nieuwe laadpalen
Na lang aandringen kreeg Tomas De Meyer zicht op de plannen 
rond extra laadpalen in onze gemeente. Met dertien laadpalen 
hoopt het gemeentebestuur (cd&v en Allen 8830) aan de vraag  
te voldoen.

Geen laadpalen in Sint-Jozef De Geite?
We vragen extra aandacht voor Sint-Jozef De Geite, waar  
momenteel geen voorzieningen gepland worden. Eens te  
meer worden die inwoners vergeten.

Geef als gemeente het goede voorbeeld
We kaartten al meermaals aan dat de deelwagen die dit gemeen-
tebestuur heeft aangekocht, voortdurend op dezelfde plaats op 
het Marktplein in Hooglede blijft staan. Zo blijft die parkeer-
plaats nodeloos te allen tijde bezet, ook als de wagen niet aan  
het opladen is. Daarmee neemt men niet alleen een van de  
weinige parkeerplaatsen op het Marktplein in, maar overtreedt  
het gemeentebestuur ook zelf de verkeersregels. Dertien nieuwe laadpalen in Hooglede-Gits 

www.n-va.be/hooglede



“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

#FIASCO

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


